

Our ref.: C-16100-050821-COMP/OUT

1 September 2021

Dear Customer,

**Bright Smart Securities International (H.K.) Limited (“BSSI”)**  
**Notice of Renewal of Standing Authority under the Securities and Futures (Client Securities) Rules Section 4(3)**

As the account opening dates vary with different customers, and in order to synchronize the renewal notifications process, expiry dates of the captioned standing authority for all customers are standardized on 30 September every year. The standing authority you have previously granted to BSSI (“the said Standing Authority”) will be renewed before the authority is due automatically.

Pursuant to Section 4(3) of the Securities and Futures (Client Securities) Rules, we hereby formally notify you the expiry date of the said Standing Authority shall be on 30 September 2021. Unless your written objection has been received **on or before 30 September 2021** (which shall only be effective upon receipt by BSSI), the said Standing Authority will be renewed on the same terms and conditions for 1 (one) year **from 1 October 2021 to 30 September 2022** automatically.

For details of the said Standing Authority concerning securities collateral and repledge, please refer to our website (Chapter 10 Section B-Standing Authority (Client Securities) page 111)

[https://www.bsgroup.com.hk/media/6593/tc\\_consolidated\\_20181228-chi\\_trad.pdf](https://www.bsgroup.com.hk/media/6593/tc_consolidated_20181228-chi_trad.pdf)

In case of any queries, please call our Customer Service Hotline at 25 371 371.

Yours faithfully,

Legal and Compliance Department  
Bright Smart Securities International (H.K.) Limited

**耀才證券國際(香港)有限公司(“耀才證券”)**  
**根據證券及期貨(客戶證券)規則第4(3)條之常設授權續期通知**

由於本公司客戶的開戶日期各有不同，為統一處理上述續期通知事宜，本公司把每年9月30日訂為上述常設授權之屆滿日，並會在屆滿日前自動為閣下處理有關客戶證券之常設授權(“該常設授權”)之續期安排。

本公司現根據《證券及期貨(客戶證券)規則》第4(3)條，通知閣下該常設授權將於2021年9月30日屆滿。除非本公司在**2021年9月30日或之前**收到閣下的書面反對(以耀才證券收到該通知方為有效)，否則該常設授權將在其屆滿時按該常設授權指明的相同條款及條件自動續期一年，為期由**2021年10月1日至2022年9月30日為止**。

關於以上證券抵押品及再質押的“常設授權”詳情，請參閱本公司網站(第十章B部-常設授權書(客戶證券)第111頁)  
[https://www.bsgroup.com.hk/media/6593/tc\\_consolidated\\_20181228-chi\\_trad.pdf](https://www.bsgroup.com.hk/media/6593/tc_consolidated_20181228-chi_trad.pdf)

如有垂詢，歡迎致電客戶服務熱線 25 371 371。

法規部  
耀才證券國際(香港)有限公司

2021年9月1日